
 
Langrennskomiteen Akershus Skikrets 

PROTOKOLL FRA LK-MØTE NR 7 2019/2020 
15.10. 2020 

 

Til stede: Dag Helland- Hansen,  John Harald Amundsen, Tone Haugen Ramstad,  Helle 

Nissen-Lie, Ole Jonny Gigernes, Ingvar Sperstad, Emilie Johanne Hagen og Heidi 

Tjernshaugen  

 

 

 

 
 

AGENDA  

 

 

1. Referater LK og Ask 

- Sparebank 1 har sagt opp avtalen, men stiller med premier til sparebank 1 Cup denne 

sesongen 

- Økonomien i kretsen er bra, fikk inn en del inntekter før korona nedstegningen og en del 

permitteringer har redusert utgiftene. 

- Inntekter ifht renn neste sesong er usikkert pga usikkerhet knyttet til korona 

- Team veidekke har skiftet navn til Team Elon. Ny trener i 40 % stiling. Bra økonomi 

- Protokoll Langrennskomiteen Akershus Skikrets 31.08..20 

 

2. Nominasjon idrettsstipend: Elena Rise Johnsen fra Asker skiklubb 

 

3. TD kurs. Akershus ønsker å avholde TD kurs på teams. Det blir viktig med to TD er på hvert 

renn til vinteren pga alle smittevernshensyn. Emilie sender mail til Oslo og forslår felles TD 

kurs på teams og en forespørsel til NSF om et webinar  med tanke på smittevernsregler og 

avvikling av renn.  

 

4. Floursaken: Forbudet er utsatt av FIS ett år. Forbudet opp til og med 16 år fortsetter som før. 

Akershus ønsker testing på renn.  Det er også ønskelig med fokus på HMS arbeidet ute blant 

smørere på renn spesielt  når det gjelder bruk av maske, og avfallhåndtering. Dette meldes 

tilbake til NSF. 

 

5. Terminliste t.o.m. 16 år: Det er utfordringer knyttet til hvordan man skal løse de store 

arrangementene grunnet hensynet til smittevern. Tone har dialog med klubbene/arrangør i 

forhold til dette og hva som er mulig å få til. Å dele opp arrangement og spre det utover dagen 

kan være en løsning. UHR kan  eventuelt arrangeres annet sted enn i Oslo dersom Oslo 

fortsetter og være rødt og har strengere smittevernsregler. Ellers er terminlisten satt opp som 

før, men endringer og tilpasninger kan forekomme grunnet Korona.  

 



6. Alternativ Cup for juniorer da Norges Cup er avlyst. Dag sender ut forespørsel til  LK ledere i 

kretsene på Østlandet i forhold til å arrangere en Østlandscup og det settes ned en komité 

bestående av Dag, Ingvar, John Harald og Heidi.  

 

7. Høstmøte avholdes i to deler, 1 del 22. oktober på teams.  

 

 

 

 

 

 

 


